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Fastställande av föredragningslistans innehåll 2021-§ 255 

  

e-förslag: äldreboende på lasarettsområdet 2021-§ 256 

  

e-förslag: seniorboende lasarettsområdet 2021-§ 257 

  

Medborgarförslag – lasarettsområdet; äldreboende, 

seniorboende, bostäder, förskola 

2021-§ 258 

  

Handlingsplan mot våldsbejakande extremism, 2021-2024 2021-§ 259 

  

Utvecklingsmedel för digitalisering – ledarskap för 

digitalisering 

2021-§ 260 

  

Projekt UFAS – Unga Finspångsbor i Arbete eller Studier 2021-§ 261 

  

Förändringar i ägardirektivet Vallonbygden 2021-§ 262 
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Riskkontroll pensionsplaceringar juli 2021 2021-§ 264 
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Internkontroll sektor social omsorg september 2021 2021-§ 266 

  

Statistikrapporter ej verkställda beslut enligt LSS och SoL 

sektor social omsorg 2021, kvartal 2 2021 

2021-§ 267 
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2021-§ 269 

  

Planbesked för Rejmyre 1:253 med flera 2021-§ 270 

  

Valärende – ny representant för Polisen Finspång i 
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2021-§ 274 
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Ansökan om medel för arbete med vision 30/35 – ökad service 
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2021-§ 255 

 

Fastställande av föredragningslistans innehåll 

Ordförande Ulrika Jeansson (S) föreslår att informationspunkten 

Ekonomiprognos tertial 2 läggs till på föredragningslistan. 

 

Kommunstyrelsens beslut 

 
1. Att lägga till informationspunkten Ekonomiprognos tertial 2 på 

föredragningslistan 

 

2. Att fastställa föredragningslistans innehåll 

 

- - - - - 
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2021-§ 256   Dnr: KS.2020.1160 

 

e-förslag: äldreboende på lasarettsområdet 

Beskrivning av ärendet 

Ett e-förslag har inkommit som anför följande: 

”Utnyttja området runt lasarettet efter flytten till ett nytt ålderdomshem. Mitt e-

förslag till Finspångs kommun är att man när flytten är klar från Finspång 

lasarett till nya vårdcentralen. Att man utnyttjar den fina platsen där lasarettet 

ligger, till att bygga ett nytt äldreboende (ålderdomshem). Vilken glädje för de 

gamla då området är som gjort för att gamla människor ska trivas med det fina 

grönområdet vid Bönnern. Vi kommer aldrig få ett bättre tillfälle till att bygga ett 

boende för äldre än på den tomma platsen som kommer finnas efter lasarettet är 

utrymt och rivit. Våra gamla i Finspång har gjort sig förtjänt av ett sånt fint ställe 

att tillbringa sina sista dagar på.” 

Bedömning: 

Finspångs kommun är i behov av fler platser på särskilt boende för äldre 

(äldreboende) och planeringen av ett nytt boende pågår.  

Vidare är detaljplan för lasarettsområdet under framtagande där plats för ett 

särskilt boende för äldre prioriteras. För lasarettsområdets framtida bebyggelse i 

övrigt eftersträvas en blandad bebyggelse i form av till exempel flerbostadshus 

och kedjeradhus där olika ägarformer är att föredra. I detaljplanen som är under 

framtagande utreds även plats för förskola. 

Det framförda förslaget om ett nytt äldreboende på lasarettsområdet kan anses 

tillgodosett då det i framtagande av detaljplanen prioriteras plats för ett nytt 

äldreboende. 

Ärendet är kommunicerat med förslagsställaren.  

 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

1. Att anse förslaget gällande ett särskilt boende för äldre (äldreboende) på 

lasarettsområdet besvarat  

2. Att delge förslagsställaren beslutet 

 

- - - - - 
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2021-§ 257   Dnr: KS.2020.1260 

 

e-förslag: seniorboende lasarettsområdet 

Beskrivning av ärendet 

Ett e-förslag har inkommit som anför följande: 

”Som ett komplement till Steen Hansens förslag om äldreboende på gamla 

lasarettsområdet. 

Ett seniorboende behövs då många pensionärer sitter 'fast' i villor och inte har 

något alternativ att flytta till. Ett seniorboende bryter också ensamheten då de bör 

ha gemensamhetsytor. Det finns många bra exempel på seniorboenden runt om i 

landet man kan titta på.” 

Bedömning: 

Detaljplan för lasarettsområdet är under framtagande där plats för ett särskilt 

boende för äldre (äldreboende) prioriteras. För lasarettsområdets framtida 

bebyggelse i övrigt eftersträvas en blandad bebyggelse i form av till exempel 

flerbostadshus och kedjeradhus där olika ägarformer är att föredra. I detaljplanen 

som är under framtagande utreds även plats för förskola. 

Som svar på det framförda förslaget om ett seniorboende på lasarettsområdet har 

kommunen för närvarande inga planer på att bygga ett sådant boende.  

Vård och omsorgssektorn ser dock med fördel att fastighetsägare bidrar till att 

utveckla och skapa boendeformer likt seniorboende där målgruppen är äldre 

vilket möjliggör samverkan med vård och omsorgssektorn. 

I planeringen för flerbostadshus kan seniorboende möjliggöras men behöver 

utredas vidare och kräver att intressenter vill etablera seniorboende för 

målgruppen äldre.  

Kontakt med förslagsställare 

Förslagsställaren är vice ordförande för SPF Seniorerna Finspång och hans 

bedömning är att det finns ett stort intresse att få till seniorboenden. Det bor 

många ensamma i villor och bra alternativ att flytta till saknas. Vidare anger 

förslagsställaren att det bör finnas ett politiskt intresse att få en rotation på 

fastighetsmarknaden och att kommunen kan initiera samarbetsvägar med 

byggmästare och/eller byggföretag.   

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

1. Att anse förslaget om seniorboende på lasarettsområdet besvarat  

2. Att delge förslagsställaren beslutet 

 

- - - - - 
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2021-§ 258   Dnr: KS.2021.0227 

 

Medborgarförslag – lasarettsområdet; äldreboende, 
seniorboende, bostäder, förskola 

Beskrivning av ärendet 

Ett medborgarförslag har inkommit som anför följande: 

”Jag vill att Finspångs Kommun utreder frågan om byggnation av Äldreboende, 

Seniorboende samt Särskilt boende på fd, Lasarettsområdet. 

På det föreslagna området skulle även en förskola kunna inrymmas detta för att 

även attrahera unga familjer att flytta till Finspång. 

I dagsläget finns det väldigt få fastigheter/tomterlägenheter att tillgå i Finspång. 

Detta kan skapa en rörelse på framför allt fastighetsmarknaden då många äldre 

”sitter fast” i villor då det saknas alternativ att flytta till. 

I och med Finspångs Kommuns uttalade mening om 30 000 innevånare 2035 

behövs alla tänkbara initiativ för att skapa möjligheter för att attrahera nya 

kommuninnevånare. 

Områdets storlek och läge tror jag skulle vara mycket attraktivt framför allt då 

det gäller Seniorboende. 

Utifrån det e-förslag som finns, i dagsläget 73 gillande, och de kommentarer som 

givits tyder det på ett stort intresse från Finspångs innevånare att detta kommer 

upp på den kommunala agendan inom en snar framtid.” 

 

Bedömning: 

Finspångs kommun är i behov av fler platser på särskilt boende för äldre 

(äldreboende) och planeringen av ett nytt boende pågår.  

Vidare är detaljplan för lasarettsområdet under framtagande där plats för ett 

särskilt boende för äldre prioriteras. För lasarettsområdets framtida bebyggelse i 

övrigt eftersträvas en blandad bebyggelse i form av till exempel flerbostadshus 

och kedjeradhus där olika ägarformer är att föredra. I detaljplanen som är under 

framtagande utreds även plats för förskola. 

Äldreboende på lasarettsområdet: 

Det framförda förslaget om ett nytt äldreboende på lasarettsområdet kan anses 

tillgodosett då det i framtagande av detaljplanen prioriteras plats för ett nytt 

äldreboende. 

Förskola på lasarettsområdet: 

Förslaget om en förskola på lasarettsområdet kan anses tillgodosett då plats för 

förskola utreds på lasarettsområdet.  
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Seniorboende på lasarettsområdet: 

Som svar på det framförda förslaget om ett seniorboende på lasarettsområdet har 

kommunen för närvarande inga planer på att bygga ett sådant boende.  

Vård och omsorgssektorn ser dock med fördel att fastighetsägare bidrar till att 

utveckla och skapa boendeformer likt seniorboende där målgruppen är äldre 

vilket möjliggör samverkan med vård och omsorgssektorn. 

I planeringen för flerbostadshus kan seniorboende möjliggöras men behöver 

utredas vidare och kräver att intressenter vill etablera seniorboende för 

målgruppen äldre.   

Kontakt med förslagsställare 

Förslagsställaren är vice ordförande för SPF Seniorerna Finspång och hans 

bedömning är att det finns ett stort intresse att få till seniorboenden. Det bor 

många ensamma i villor och bra alternativ att flytta till saknas. Vidare anger 

förslagsställaren att det bör finnas ett politiskt intresse att få en rotation på 

fastighetsmarknaden och att kommunen kan initiera samarbetsvägar med 

byggmästare och/eller byggföretag. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

1. Att anse förslaget gällande ett särskilt boende för äldre (äldreboende), 

förskola och seniorboende på lasarettsområdet besvarat  

2. Att delge förslagsställaren beslutet 

 

- - - - - 
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2021-§ 259   Dnr: KS.2021.0346 

 

Handlingsplan mot våldsbejakande extremism, 2021-2024 

Beskrivning av ärendet 

Medborgarnas upplevelse av trygghet och förtroende för den offentliga 

verksamheten är grunden för ett demokratiskt samhälle, vilket gör kommunerna 

till en viktig aktör i arbetet mot våldsbejakande extremism. Genom att Finspångs 

kommuns verksamheter genomsyras av mänskliga rättigheter och likabehandling 

förebyggs risken att odemokratiska krafter får fäste i det lokala samhället.  

 

Arbetet mot våldsbejakande extremism integreras i befintliga 

samverkansstrukturer såväl inom kommunen som tillsammans med andra 

aktörer. Målet är att arbetet mot våldsbejakande extremism är en naturlig del av 

det trygghetsskapande och brottsförebyggande arbetet som kommunen utför på 

egen hand och i samverkan med exempelvis polis, civilsamhälle och 

trossamfund.  

Bakgrund och syfte 

Våldsbejakande extremism är ett samlingsbegrepp för rörelser, ideologier eller 

miljöer som inte accepterar en demokratisk samhällsordning och som främjar 

våld för att uppnå ett ideologiskt mål. Med våldsbejakande extremism avses den 

våldsbejakande högerextremistiska vit makt-miljön, den våldsbejakande 

vänsterextremistiska autonoma miljön och den våldsbejakande islamistiska 

extremistmiljön. Dessutom inkluderas så kallade ensamagerande, vilket är 

enskilda individer som ofta radikaliserats på egen hand via internet. De 

ensamagerande, som blir allt vanligare, kan vara svåra att upptäcka men ofta 

finns signaler på att något är på väg att ske som kan uppmärksammas med rätt 

kunskap. 

 

Uppdraget att arbeta mot våldsbejakande extremism kom 2014 då en nationell 

samordnare tillsattes. Idag finns Center mot våldsbejakande extremism (CVE) 

som sorterar under myndigheten Brottsförebyggande rådet (Brå) och som kan 

stötta kommunerna i arbetet mot våldsbejakande extremism.  

 

I enlighet med det brottsförebyggande programmet är det övergripande syftet 

med handlingsplanen att skapa ett strukturerat, kunskapsbaserat och långsiktigt 

förebyggande arbete mot extremism i Finspångs kommun. Mycket av detta 

arbete pågår redan i flera olika verksamheter och nätverk som arbetar 

trygghetsskapande och brottsförebyggande. Syftet med handlingsplanen är därför 

också att tydliggöra vilka aktiviteter och nätverk som redan finns, det arbete som 

genomförs idag mot våldsbejakande extremism samt varför detta arbete är viktigt 

att fortsätta med.  
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Kommunstyrelsens beslut 
1. Att godkänna Handlingsplan mot våldsbejakande extremism, 2021-2024 

- - - - - 
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2021-§ 260   Dnr: KS.2021.0734 

 

Utvecklingsmedel för digitalisering – ledarskap för digitalisering 

Beskrivning av ärendet 

Utvecklingsmedel för digitalisering är avsatta i kommunfullmäktiges beslutade 

årsbudget. Ansökta utvecklingsmedel måste användas under innevarande år. 

Kommunstyrelsen beslutar i varje enskild ansökan om utvecklingsmedel ska 

beviljas. 

 

Under sektor social omsorgs arbete med att införa olika initiativ för digitalisering 

har det identifierats ett behov av att ta ett större helhetsgrepp över 

digitaliseringen. För att effektivisera digitaliseringen behöver ett utökad stöd 

finnas för de som ska leda digitaliseringen och sektorns digitala mognad 

generellt sett höjas. En plan behöver tas fram för hur sektorn ska skapa 

förutsättningar för digitalisering. I arbetet med att digitalisera behöver hänsyn tas 

till samhällets digitala förändring, vilka möjligheter finns, vad efterfrågas av 

invånarna och vilka digitaliseringsalternativ ska sektorn välja. 

 

För att starta igång detta arbete ansöker sektorn om medel för att genomföra ett 

utvecklingsprogram för alla chefer med syftet att höja kompetensen kring att leda 

digital transformation. Digital transformation står för alla de anpassningar en 

verksamhet gör för att vara effektiv och stärka medborgarnyttan i en digitaliserad 

värld, se även definition av digitalisering i kommunens digitaliseringsstrategi. 

Sektor vård och omsorg genomförde ett liknande program tillsammans med 

Mjölby kommun i slutet av 2020 och början av 2021 och var mycket nöjda med 

leverantören och resultatet. Att använda samma program som vård och omsorg 

skulle ge sektorerna samma terminologi och kunskapsgrund och underlätta 

samarbetet kring digitaliseringen. 

 

För att ytterligare säkerställa framdriften av digitaliseringen finns ett behov av att 

ha en person inom sektorn som har mer en sammanhållande och drivande roll 

och mer fördjupade kunskaper kring digitalisering och digital transformation. 

Här ansöker sektorn om medel för fördjupad utbildning till personen som ska ha 

denna roll. 
 

Upplägg 

• Utvecklingsprogram – leda digital transformation 

4 fysiska eller digitala tillfällen för alla chefer i sektor social omsorg 

Leverantör: DigJourney 

 

• Certifieringskurs i ramverket för att leda digital transformation 

6 halvdagar, 1 person inom social omsorg, Leverantör: DigJourney 
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Ansökan 

Social omsorg ansöker om 290 000 kronor i utvecklingsmedel för arbetet att höja 

kompetensen i att leda digital transformation. 

 

Av de avsatta medlen för digitalisering finns för närvarande 1 047 000 kronor. 

Vid beviljande av ovan sökta summa (290 000 kronor) finns 757 000 kronor 

kvar. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att bevilja social omsorg digitaliseringsmedel för att höja kompetensen i 

att leda digital transformation under år 2021. 

2. Att finansieringen sker genom de avsatta utvecklingsmedlen med 

summan 290 000 kronor.  

- - - - - 
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2021-§ 261   Dnr: KS.2021.0662 

 

Projekt UFAS – Unga Finspångsbor i Arbete eller Studier 

Beskrivning av ärendet 

Sektor social omsorg planerar en satsning i projektform riktad mot unga som 

uppbär ekonomiskt bistånd. Projektet har arbetsnamnet UFAS som står för Unga 

Finspångsbor i Arbetet eller Studier. Satsningen ger unga både praktisk 

erfarenhet och teoretiska vardagskunskaper som krävs för att bli 

anställningsbara. Det kommer att genomföras genom att anställa ytterligare en 

ungdomscoach och en språkpedagog. De kommer tillsammans med befintlig 

ungdomscoach kartlägga ungdomarnas kunskaper och erfarenheter och därefter 

upprätta ett individuellt program för varje ungdom. 

 

UFAS riktar sig mot ungdomar som uppfyller dessa samtliga kriterier: 

• Unga mellan 18–24 år som är folkbokförda i Finspångs kommun 

• Individer som varken arbetar eller studerar och uppbär ekonomiskt 

bistånd 

• Inskrivna på arbetsförmedlingen eller tillhör kommunens aktivitetsansvar 

• Socialsekreterare på ekonomiskt bistånd ser insatsen som ett lämpligt 

steg i utvecklingsprocessen 

 

Målet med UFAS är att minska bidragsberoendet och få unga i arbete eller 

studier. Effektmålet är att 50 procent av ungdomarna kommer i arbete eller 

studier efter ett år. Satsningen pågår som projekt under tre års tid med start 

oktober 2021 och beräknas ha en kostnad på 1 300 000 kronor per år. Kostnaden 

består av löner, lokaler, datorer och förbrukningsmaterial. Med en start den 1 

oktober innebär det en kostnad för 2021 på 325 000kr. 

 

2021    325 000kr  

2022 1 300 000kr 

2023 1 300 000kr 

2024    975 000kr 

 

För 2021 finns det under kommungemensamma medel avsatta medel med 1 500 

000kr för Aktiva åtgärder ungdomsarbetslöshet. Av dessa medel så är 1500 000 

kr till förfogande. För kommande år så finns i dagsläget inga märkta medel för 

detta ändamål. 

Sektor social omsorg föreslår att för 2021 ramjustera 325 000 kr från 

kommungemensamma kostnaders pott Aktiva åtgärder ungdomsarbetslöshet, till 

sektor social omsorg.  
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Sektor social omsorg föreslår att budgetmedel beaktas för projektet UFAS under 

åren 2022–2024. Tillförs inte projektmedel under projekttiden så kan projektet 

inte genomföras. 

 

Yrkanden 

Torgny Maurer (SD) yrkar på en ändring i beslutet; att att-sats 1 ändras till ”Att 

ställa sig bakom förslaget till satsningen på ungdomar 2021-2022”, samt att att-

sats 3 ändras till ”Att beakta UFAS (Unga Finspångsbor i Arbete eller Studier) i 

budgetarbetet för året 2022”. 

 

Stefan Carlsson (V) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ulrika Jeansson (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut och avslag 

till Torgny Maurers (SD) ändringsyrkande. 

 

Kai Hallgren (SD) yrkar bifall till Torgny Maurers (SD) ändringsyrkande. 

 

Kristin Andersson (KD) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut och ställer dem mot 

varandra.  

Ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar enligt Stefan Carlssons (V) 

yrkande att bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Kommunstyrelsens beslut 

1. Att ställa sig bakom förslaget till satsningen på ungdomar 2021–2024. 

2. Att för 2021 ramjustera 325 000 kr från kommungemensamma 

kostnaders pott för aktiva åtgärder ungdomsarbetslöshet till sektor social 

omsorg.  

3. Att beakta projektet UFAS (Unga Finspångsbor i Arbete eller Studier) i 

budgetarbetet för åren 2022–2024.  

Reservation 

Torgny Maurer och Kai Hallgren (båda SD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för Torgny Maurers (SD) yrkande. 

- - - - - 
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2021-§ 262   Dnr: KS.2021.0492 

 

Förändringar i ägardirektivet Vallonbygden 

Beskrivning av ärendet 

Vallonbygden har inkommit med en skrivelse till kommunstyrelsen där bolaget 

önskar mandat att i egen regi upphandla mark för ett belopp upp till 5 miljoner 

kronor utan att i förväg behöva informera moderbolagets styrelse. 

Som grund för begäran anges att Vallonbygden för att bidra till att uppfylla 

kommunens vision 30/35, behöver kunna agera snabbt vid köp av tomt, 

rivningsfastigheter och markområden från privatpersoner. 

I nuvarande ägardirektiv är lydelsen  

4. Köp, försäljning och nyproduktion av fastigheter  

Bolaget ska alltid informera styrelsen i moderbolaget innan bolaget genomför 

köp eller försäljning av fastighet, så att moderbolaget kan ta ställning till om 

ärendet ska överlämnas till kommunfullmäktige för beslut. Motsvarande 

information ska ges till moderbolaget avseende planerad nyproduktion. Bolaget 

ska även lämna rapport till moderbolagets styrelse, när sådan åtgärd är 

genomförd. 

Förvaltningen ser det som nödvändigt att upphandling av mark stäms av med 

moderbolaget, och indirekt med kommunen, då även kommunen kan vara 

intressent i sitt uppdrag att förvärva lämplig mark för bostadsbyggande och 

industri.  

 

Från moderbolagets styrelse framhålls att det är möjligt att vid behov lämna 

snabbt besked till Vallonbygden om moderbolagets hållning vid en brådskande 

affär. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att avslå Vallonbygdens AB´s begäran om förändring i ägardirektiv 

avseende inköp av tomt, rivningsfastighet och markområden. 

 

Deltar inte i beslutet 

Torgny Maurer (SD) deltar inte i beslutet av ärendet på grund av jäv. 

- - - - - 
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2021-§ 263   Dnr: KS.2021.0499 

 

Interbankens internräntepåslag 2022 

Beskrivning av ärendet 

När kommunen lånar ut medel till de helägda bolagen i kommunkoncernen krävs 

ett räntepåslag utöver den faktiska lånekostnaden. Detta beror på EU:s regler om 

statsstöd, det är inte tillåtet att ge offentligt ägda företag en konkurrensfördel 

genom att subventionera deras finansiering. Villkoren för bolagens finansiering 

ska vara marknadsmässiga och motsvara de villkor bolagen skulle få om de var 

fristående från kommunen. Undantag gäller för lån hänförliga till VA- och 

renhållningsverksamheten, här gäller självkostnadsprincipen.  

Dessutom måste kommunen ta hänsyn till Skatteverkets regler för 

internprissättning, det är inte tillåtet att ta ut för hög avgift från bolagen, då det 

kan ses som skatteplanering eller överföring av vinstmedel. 

Kommunen har därför valt att anlita Söderberg & Partners som erbjuder en 

modell för individuell beräkning av påslaget utifrån varje bolags förutsättningar. 

Modellen bygger på  

1. Marknadsräntor  

2. Aktuell ränte- och kapitalbindning i låneportföljen 

3. Finansiella nyckeltal 

4. Nyckeltal från jämförelsematerial 

För att identifiera rätt nivå på det bolagsspecifika påslaget görs detta i fler steg. 

Till att börja med tas utgångspunkten i olika räntekurvor vilka motsvarar 

upplåningskostnaden för bolag med en liknande kreditvärdighet. Genom detta 

erhålles marknadsmässiga nivåer, samt adekvata relationer mellan 

upplåningskostnaden för låntagare med olika kreditvärdighet. 

Genom framtagande av räntekurvorna för marknadsräntorna inom olika 

kreditkategorier erhålls en bas för inom vilket spann påslaget skall ligga på för 

olika löptider. 

För att identifiera hur stort påslaget skall vara för det enskilda bolaget används 

finansiella nyckeltal baserat på etablerade modeller för utvärdering av 

kreditvärdigheten. 

Som jämförelsematerial för bolagen används data från Statistiska Centralbyrån 

(SCB) avseende finansiella nyckeltal för ca 2 000 bolag inom den offentliga 

sektorn.  
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Följande tre nyckeltal används:  

• Soliditet = eget kapital samt 78% av obeskattade reserver i förhållande 

till balansomslutning vilket speglar bolagets betalningsförmåga på lång 

sikt  

• Räntetäckningsgrad = resultat före finansnetto + ränteintäkter i 

förhållande till räntekostnader vilket speglar bolagets förmåga att täcka 

räntekostnader samt ger en bild av skuldsättningen  

• EBIT/Balansomslutning = resultat före finansnetto i förhållande till 

balansomslutning vilket ger ett mått på bolagets lönsamhet  

Dessa tre nyckeltal är etablerade samt ger en god och översiktlig bild av bolagets 

finansiella status och kreditvärdighet ur olika perspektiv.  

Respektive nyckeltal ger var för sig en poäng mellan 0 och 10. Medelvärdet ger 

5 poäng och den 80:e percentilen ger högsta poäng (10) och den 20:e percentilen 

ger lägst poäng (0 poäng). Sammanräknat för samtliga tre nyckeltal kan således 

maximalt 30 poäng uppnås. 

Bolag Soliditet 

Räntetäck-

ningsgrad 

EBIT/ 

Tillgångar Poäng 

Ränte-

påslag 

Finspångs Förvaltnings- och 

Industrihus AB 20,4% 3,7 5,2% 20,8 0,36% 

Finspångs Stadsnät Finet AB 11,2% 1,7 2,4% 8,0 0,58% 

Finspångs Tekniska Verk AB 

(exkl VA) 32,6% 2,1 4,4% 15,7 0,45% 

Vallonbygden AB 

(marknadsvärde fastigheter) 58,0% 2,2 1,9% 17,8 0,42% 

 

Undantag gäller för lån hänförliga till VA- och renhållningsverksamheten som 

på grund av självkostnadsprincipen endast har ett påslag på 10 punkter för att 

täcka administrativa kostnader. Underlaget för debitering av det lägre påslaget på 

10 punkter har legat fast sedan internräntepåslaget infördes 2014. Genom åren 

har dock den andel av Finspångs Tekniska Verks lån som är hänförliga till VA- 

och renhållningsverksamheten ökat till följd av nyinvesteringar medan den del 

av lånen som kopplas till fjärrvärme och övrig verksamhet minskat då stora 

avskrivningar gjorts på dessa anläggningar. 

För att tydligare återspegla den verkliga låneskulden kopplat till bolagets 

anläggningstillgångar ändras rutinerna för debitering av påslag. En bilaga 

upprättas till reversen i internbanken för Finspångs Tekniska Verk. Bilagan 

uppdateras den 1 april med aktuell fördelning av låneskulden enligt senaste 

årsredovisningen för VA-verksamheten. Förändringen genomförs med start 1 juli 

2021. 
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Kommunstyrelsens beslut 
1. Att internräntepåslagen i internbanken för 2022 ska vara differentierade 

enligt framtagen modell och uppgår till 45 punkter för Finspångs 

Tekniska Verk AB, 36 punkter för Finspångs Förvaltnings- och 

Industrihus AB, 42 punkter för Vallonbygden AB och 58 punkter för 

Finspångs Stadsnät Finet AB.  

2. Att för den del av lånen som avser VA- och renhållningsverksamheten 

inom Finspångs Tekniska Verk AB tillämpas oförändrat påslag om 10 

punkter för att täcka kommunens administrativa kostnader för 

internbanken. 

- - - - - 
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2021-§ 264   Dnr: KS.2021.0004 

 

Riskkontroll pensionsplaceringar juli 2021 

Beskrivning av ärendet 

Det övergripande målet med förvaltningen innebär att marknadsvärdet på 

pensionsportföljen och marknadsvärdet på ansvarsförbindelsen ska följas åt, det 

vill säga tillgångarna ska matchas med skulden. Den övergripande risklimiten 

enligt placeringspolicyn innebär att minst 90% av avsedda pensionsutbetalningar 

alltid ska kunna täckas av pensionsportföljen. 

Händelser under juli: 

Under månaden fortsatte aktiemarknaderna överlag att gå starkt till följd av den 

goda vinstutvecklingen för bolagen samt fallande räntor. Stockholmsbörsen steg 

med hela 7,5% under månaden (+0,7% i juni). 

 

Max andel aktier är oförändrad mot föregående månad och kan nu som mest 

uppgå till 40%. Marknadsvärdet för kommunens pensionsplaceringar uppgår i 

slutet av månaden till ca 69 mnkr, en ökning med 1,1% sedan i juni. 

 

Förändringar i portföljen: 

Kommunen samarbetar med Söderberg och partners som kontinuerligt bevakar 

utvecklingen av pensionsportföljen, pensionsskulden och marknadsrisken. Under 

juli har inga förändringar skett i portföljen. 

 

Resultat och prognospåverkan: 

Föregående år präglades kommunens resultat av stora negativa resultatposter på 

finansenheten i samband med försäljningar av pensionsplaceringar som följd av 

coronapandemin. Årets resultateffekter återstår att se. Vid slutet av juli hade 

värdet på pensionsportföljen ökat med ca 2,9 mnkr sedan årsskiftet, en 

avkastning på 4,5%.  
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Efter beslut i kommunfullmäktige att gå vidare med försäkringslösning för 

förmånsbestämda pensioner har förvaltningen tagit in en offert från Skandia som 

har presenterats på kommunstyrelsemötet i juni. Förslaget innebär att hela 

pensionsportföljen löpande kommer att säljas av under hösten, vilket då medför 

resultatpåverkande poster i form av reavinster eller förluster på finansenheten. 

Den engångskostnad som kommunen kommer att betala (ca 21 mnkr) vid en 

försäkringslösning, kommer att påverka 2021 års resultat på finansenheten. 

Förändringen kommer dock att sänka framtida kostnader tack vare en trygg 

förvaltning av pensionsmedlen. 

 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att godkänna rapportering riskkontroll pensionsplaceringar juli 2021 

- - - - - 
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2021-§ 265   Dnr: KS.2020.1301 

 

Månadsrapport internkontroll ledningsstaben september 2021 

Beskrivning av ärendet 
 

Internkontrollen för september månad 2021 omfattar följande kontrollmoment:  

• Tillgång till likvida medel – kvartal 2 2021 

 

Likviditetsrapporten visar på fortsatt god likviditet, nivån har ökat sedan 

förra kvartalet, inga större avvikelser förekommer. 

 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att godkänna rapporteringen av internkontroll för ledningsstaben 

september 2021 

- - - - - 
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2021-§ 266   Dnr: KS.2020.1300 

 

Internkontroll sektor social omsorg september 2021 

Beskrivning av ärendet 

Internkontrollen för september 2021 omfattar följande kontrollmoment: 

Sammanställning av utredningstider, barn och unga, halvår 1 2021 

Kontroll att beviljade insatser verkställs, kvartal 2 2021 

    (Statistikrapportering till kommunfullmäktige i separat ärende) 

Utvecklingen av antal biståndsmottagare och antal hushåll, halvår 1 2021 

Andel gjorda skyddsbedömningar inom lagstadgad tid (24h) och med vilken 

kvalitet de är gjorda, halvår 1 2021 

Kontrollerna visar: 

Sammanställning av utredningstider, barn och unga, halvår 1, 2021 

Statistiken för första halvåret 2021 visar att antalet utredningar som pågått mer 

än fyra månader är tre stycken. Två av dessa avslutades efter fyra månader och 

tre dagar. Även om hänsyn tas till det för 2020 års något snävare måttet 122 

dagar, så är det en klar förbättring av andelen utredningar färdigställda inom fyra 

månader. Den längsta utredningen pågick 179 dagar, vilket även det är en 

väsentlig förbättring sedan 2020. 

Följande åtgärder redovisas: 

Det pågår arbete med att korta ner utredningstiderna genom att förbättra 

utredningsmetoden. Vidare har mottagningsfunktionen utökats vilket har lett till 

att utredarna får en större möjlighet att arbeta med pågående ärenden. 

Kontinuerlig stöttning från chefen bidrar också till att hålla utredningslängden så 

kort som möjligt. 

Kontrollerna visar:  

Kontroll att beviljade insatser verkställs, kvartal 2 2021 

Det är totalt 39 beslut under kvartal 2, där det gynnande beslutet eller ett avbrott 

i verkställighet, helt eller delvis, inte har verkställts inom tre månader. Jämfört 

med förra kvartalet, där totalt 44 beslut rapporterades, är det antalet 

kontaktpersonsärenden som minskat mest, med två stycken. 16 av de 

rapporterade besluten är verkställda eller avslutade senast 2021-09-01. När 

rapporteringen registreras finns det endast ett beslut gällande kontaktperson som 

inte är verkställt. I ungefär hälften av alla ärenden har individen på något sätt valt 

att ha ett avbrott i verkställighet, att ej verkställa beslutet eller blivit erbjuden en 

insats men tackat nej eller inte återkopplat ännu. Drygt hälften av dessa beror på 

oro för covid-19. 
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Följande åtgärder redovisas: 

Ett löpande arbete pågår med att hitta uppdragstagare till insatsen kontaktperson. 

Beslut följs även upp för att identifiera eventuella behovsförändringar. Bristen på 

gruppbostäder har arbetats med under en längre tid och där är det inte så många 

beslut längre som väntar på verkställighet. Ett intensivt arbete pågår för att lösa 

bristen på servicebostäder. Under hösten 2021 kommer en servicebostad utökas 

med två platser. Vidare kommer arbetet fortlöpa för att se över om fler 

servicebostäder kan utöka sitt platsantal och samtidigt bibehålla kvaliteten. Inom 

daglig verksamhet sker kontinuerligt arbete för att hitta lösningar på specifika 

önskemål och regelbunden kontakt finns mellan individerna och handledare. 

Avbrott och ej verkställt inom korttidsvistelse och korttidstillsyn beror i de flesta 

fallen på brukarens eget val. Hälften av dessa beslut är dessutom avslutade eller 

verkställda under kvartal två.   

 

Kontrollerna visar:  

Utvecklingen av antal biståndsmottagare och antal hushåll, halvår 1 2021 

Antalet bidragstagare och bidragshushåll har legat något lägre jämfört med 

siffrorna avseende 2020 med en svagare ökning mot halvårsskiftet 2021. Antal 

bidragstagare konstateras ligga på samma nivå i juni 2021 som juni 2020. Vi ser 

en svag minskning i ungdomsgruppen upp till 24 år under året från att i januari 

2021 varit 92 stycken bidragshushåll till att i augusti 2021 vara 83 stycken 

bidragshushåll. Mest förekommande avslutsorsak i denna grupp är studier. 

Följande åtgärder redovisas:  

Vi ser möjligheter att under hösten i takt med att pandemin medger en återgång 

till ett mer normalt arbetsförhållande på plats, kunna arbeta tätare och intensivare 

tillsammans med våra klienter mot självförsörjning. Arbetsmarknadsenheten 

planerar även för att kunna återgå till att ta emot fler av våra klienter i 

kompetenshöjande verksamhet som ett steg mot självförsörjning, efter de 

neddragningar vi tvingats till under pandemin. Arbetet pågår vidare med digitala 

ansökningar om försörjningsstöd, som idag ligger på 50–60 procent av totala 

antalet ansökningar. Detta för att på sikt frigöra ännu mer tid till arbetet 

tillsammans med våra klienter, samt att kunna vara en del av kommunens 

satsning med fler insatser och resurser för unga arbetslösa på vägen mot 

självförsörjning. 

 

Kontrollerna visar:  

Andel gjorda skyddsbedömningar inom lagstadgad tid (24h) och med vilken 

kvalitet de är gjorda, halvår 1 2021 

Under perioden januari - juni 2021 har 713 anmälningar gällande barn och unga 

inkommit till individ- och familjeomsorgen. Kontrollen visar att samtliga 
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skyddsbedömningar gjorts inom lagstadgad tid. På grund av det stora antalet 

anmälningar har stickprov gjorts på ungefär 10 procent av antalet anmälningar, 

för att undersöka kvaliteten. Stickproven visar att skyddsbedömningarna i de 

allra flesta fall är av god kvalitet, välgrundade och tydliga. 

Följande åtgärder redovisas: 

Inga åtgärder då kontrollen visar att skyddsbedömningar görs i tid och med god 

kvalitet. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att godkänna rapporteringen av internkontroll för sektor social omsorg 

september 2021 

- - - - - 
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2021-§ 267   Dnr: KS.2021.0128 

 

Statistikrapporter ej verkställda beslut enligt LSS och SoL 
sektor social omsorg 2021, kvartal 2 2021 

Beskrivning av ärendet 

Enligt socialtjänstlagen (SoL 16 kap 6f §) och lagen om stöd och service till 

vissa funktionshindrade (LSS 28h §) ska socialnämnden till fullmäktige lämna 

en statistikrapport över hur många av nämndens gynnande beslut som inte har 

verkställts inom tre månader från dagen för respektive beslut.  

Nämnden ska till fullmäktige även lämna en statistikrapport över hur många av 

nämndens gynnande beslut som inte har verkställts på nytt inom tre månader från 

den dag då verkställigheten avbröts. Rapporteringen ska ske en gång per kvartal. 

 

Kvartal 2 2021 

Det är totalt 39 beslut under kvartal 2, där det gynnande beslutet eller ett avbrott 

i verkställighet, helt eller delvis, inte har verkställts inom tre månader. Jämfört 

med förra kvartalet, där totalt 44 beslut rapporterades, är det antalet 

kontaktpersonsärenden som minskat mest, med två stycken. 

16 av de rapporterade besluten är verkställda eller avslutade senast 2021-09-01. 

När rapporteringen registreras finns det endast ett beslut gällande kontaktperson 

som inte är verkställt. I ungefär hälften av alla ärenden har individen på något 

sätt valt att ha ett avbrott i verkställighet, att ej verkställa beslutet eller blivit 

erbjuden en insats men tackat nej eller inte återkopplat ännu. Drygt hälften av 

dessa beror på oro för covid-19. 

Att biståndsbeslut ej verkställs samt att avbrott sker kan bero på olika orsaker. 

Vad gäller insatsen kontaktperson handlar det ofta om svårigheter att hitta 

lämplig uppdragstagare. För insatsen bostad med särskild service handlar det 

allra oftast om brist på bostäder. Inom daglig verksamhet/dagverksamhet beror 

det oftast på specifika önskemål som inte kan uppfyllas, plats inom befintliga 

verksamheter erbjuds alltid. Avbrott och ej verkställt inom korttidsvistelse och 

korttidstillsyn beror i de flesta fallen på brukarens eget val. Hälften av dessa 

beslut är dessutom avslutade eller verkställda under kvartal två.  Det kan även 

handla om sjukskrivning, svårigheter att få kontakt med den enskilde, att den 

enskilde avsäger sig specifik bostad/insats/uppdragstagare eller att den enskilde 

själv önskar ett avbrott i verkställigheten under en tid.  

Ett löpande arbete pågår med att hitta uppdragstagare till insatsen kontaktperson. 

Beslut följs även upp för att identifiera eventuella behovsförändringar. Bristen på 

gruppbostäder har arbetats med under en längre tid och där är det inte så många 

beslut längre som väntar på verkställighet. Ett intensivt arbete pågår för att lösa 

bristen på servicebostäder. Under hösten 2021 kommer en servicebostad utökas 

med två platser. Vidare kommer arbetet fortlöpa för att se över om fler 
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servicebostäder kan utöka sitt platsantal och samtidigt bibehålla kvaliteten. Inom 

daglig verksamhet sker kontinuerligt arbete för att hitta lösningar på specifika 

önskemål och regelbunden kontakt finns mellan individerna och handledare.   

 

Tabellen nedan visar de insatser där den enskilde väntat mer än tre 

månader på verkställighet, under kvartal 2 2021. 

Insatskategori/beslut Nuläge 

Antal dagar 

sedan 

beslut/avbrott 

Bostad för vuxna LSS 

- servicebostad 

Ej verkställt 1322 

Bostad för vuxna LSS 

- servicebostad 

Ej verkställt 825 

Bostad för vuxna LSS 

- servicebostad 

Ej verkställt 721 

Bostad för vuxna LSS 

- servicebostad 

Ej verkställt 638 

Bostad för vuxna LSS 

- servicebostad 

Ej verkställt 539 

Bostad för vuxna LSS 

- servicebostad 

Ej verkställt 190 

Bostad för vuxna SoL 

- servicebostad 

Ej verkställt 121 

Bostad för vuxna LSS 

- gruppbostad 

Ej verkställt 540 

Bostad för vuxna LSS 

- gruppbostad 

Ej verkställt 398 

Dagverksamhet SoL Avbrott 517 

Daglig verksamhet LSS Avbrott 457 

Daglig verksamhet LSS Avbrott 289 

Daglig verksamhet LSS Ej verkställt 237 

Daglig verksamhet LSS Ej verkställt 198 

Daglig verksamhet LSS Avbrott 161 

Kontaktperson LSS Ej verkställt 524 

Kontaktperson LSS Avbrott 458 
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Insatskategori/beslut Nuläge 

Antal dagar 

sedan 

beslut/avbrott 

Kontaktperson LSS Avbrott 456 

Kontaktperson LSS Ej verkställt 453 

Kontaktperson LSS Avbrott 448 

Kontaktperson LSS Ej verkställt 224 

Korttidsvistelse LSS Ej verkställt - delvis 648 

Korttidsvistelse LSS Avbrott 450 

Korttidsvistelse LSS Ej verkställt 336 

Korttidsvistelse LSS Avbrott 331 

Korttidsvistelse LSS Ej verkställt 280 

Korttidsvistelse LSS Ej verkställt 280 

Korttidsvistelse LSS Ej verkställt - delvis 260 

Korttidsvistelse LSS Ej verkställt - delvis 189 

Korttidsvistelse LSS Ej verkställt 162 

Korttidsvistelse LSS Avbrott 125 

Korttidstillsyn LSS Avbrott 216 

Korttidstillsyn LSS Avbrott 197 

Korttidstillsyn LSS Ej verkställt - delvis 175 

Avlösarservice i hemmet 

LSS 

Avbrott 375 

Ledsagarservice LSS Avbrott 375 

Ledsagarservice LSS Avbrott 226 

Boendestöd SoL Avbrott 469 

Boendestöd SoL Avbrott 165 
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Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

1. Att godkänna statistikrapport ej verkställda beslut enligt LSS (Lagen om 

stöd och service till vissa funktionshindrade) och SoL (Socialtjänstlagen), 

sektor social omsorg kvartal 2, 2021 

- - - - - 
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2021-§ 268   Dnr: KS.2020.1298 

 

Internkontroll, sektor utbildning, september 2021 

Beskrivning av ärendet 

Internkontrollen för september 2021 omfattar följande kontrollmoment: 

• Betygsstatistik för vårterminen grundskolan åk 6,7,8,9. 

• Betyg i alla ämnen år 9 

• Behörighet till gymnasiet 

• Betygsstatistik för gymnasieskolans nationella program, 

elevgenomströmning IM 

• Skolfrånvaro grundskola och gymnasieskola 

• Anmälan kränkande behandling till Finspångs kommun och till barn- och 

elevombudet 

• Uppföljningsansvar 

• Uppföljning av vuxenutbildningens utbildningar 

 

Kommunstyrelsens beslut 

1. Att godkänna rapportering av internkontroll för sektor utbildning, 

september 2021 

- - - - - 
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2021-§ 269   Dnr: KS.2020.1273 

 

Uppskjutande av datum för beslut gällande framtagande av 
vision och viljeinriktning för gymnasieutbildningar 

Beskrivning av ärendet 

Sektor utbildning har tillsammans med uppföljningsgruppen fått i uppdrag av 

kommunstyrelsens att arbeta fram en vision och viljeinriktning när det gäller 

gymnasieutbildningar och utbildningsformer som håller över tid på Finspångs 

kommunala gymnasieskola. 

Underlag har samlats in inom följande områden: 

• Omvärldsbevakning avseende aktuella gymnasieutredningar, regionalt 

utbud etc. 

• Analys av sökbilder, lokalt och regionalt 

• Goda exempel på hur andra kommuner hanterat konkurrensen om 

eleverna 

• Genomlysning av nuvarande kompetens, ekonomisk och innehållsmässig 

struktur inom den nuvarande kommunala gymnasieorganisationen i 

Finspång 

• En analys av centrala aktörers uppfattningar och behov av utbildningar 

och kompetensbehov ex. näringsliv och övriga kommunala sektorer 

 

Utifrån dess omfattning bedömer förvaltningen att sektor utbildning behöver ha 

längre tid för att kunna göra en grundläggande analys över den data som samlats 

in. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att godkänna uppskjutande av datum till beslut, gällande framtagande av 

vision och viljeinriktning för gymnasieutbildningar till kvartal 1, 2022 

- - - - - 
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2021-§ 270   Dnr: KS.2021.0234 

 

Planbesked för Rejmyre 1:253 med flera 

Sammanfattning 

Den 18 februari 2021 inkom en begäran om planbesked för fastigheten Rejmyre 

1:253, fastighetsägare Johnny Svahn, till Finspångs kommun för ändring av 

detaljplan (byggnadsplan). Sökande vill minska andelen prickad mark och utöka 

byggrätten för att möjliggöra uppförandet av en komplementbyggnad. I samråd 

med kommunens bygglovsenhet har framkommit att byggnadsplanen från 1962 i 

vissa delar innehar en del problem som försvårar hanteringen av 

bygglovsansökningar. Skolområdet bör tas med i planen för att säkerställa 

skolans byggnader. Under detaljplanearbetet ses även över möjligheten att utöka 

området med 4-5 tomter. 

 

Förslag till planområde 

 

Området är utpekat som redan detaljplanelagt samt samlad bebyggelse i 

Översiktsplan 2011. I området finns redan en befintlig trafikstruktur, området 

ligger inom befintligt verksamhetsområde för vatten och avlopp. En liten bit av 

detaljplanen kommer att beröras av strandskydd vilket kommunen kommer att 

ansökas om att upphävas. 

 

Enligt plan- och bygglagen (SFS 2010:900), 5 kap. 2-5 §§ ska kommunen som 

en följd av en begäran om planläggning, ändring eller upphävande av gällande 

detaljplan eller områdesbestämmelse lämna ett planbesked. Ett planbesked är 

inte bindande och kan inte överklagas. 
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Motiverat ställningstagande 

Förvaltningen ställer sig positiv till att genomföra ändring av gällande detaljplan 

enligt sökandes ansökan om planbesked. Förvaltningen ställer sig vidare positiv 

till att se över detaljplanen i sin helhet.  

Förvaltningen bedömer att upprättande av detaljplan kan genomföras med 

standardförfarande.  

Planarbetet beräknas kunna påbörjas under 2022 och antas under 2023. 

Förvaltningen kommer begära planuppdrag och planstart inför att det blir aktuellt 

med påbörjande av detaljplanearbetet. 

 

Ekonomi 

Avgift för planbesked tas ut enligt gällande taxa. Då förvaltningen ser ett behov 

av att se över planen i sin helhet föreslås planbeskedsavgiften skrivas ned till 25 

%, vilket ger en avgift på totalt 2 380 kr för den sökande.  

Ett genomförande av detaljplaneändringen bedöms belasta 

Samhällsplaneringsenhetens driftbudget. Efter att planen vunnit laga kraft 

kommer planavgift att tas ut i samband med bygglovsansökan. 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att bevilja planbesked för ändring av Byggnadsplan för del av Rejmyre 

1:233 med flera Hävla kommun, B23  

2. Att avgift för planbesked tas ut med 2380 kronor 

- - - - - 
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2021-§ 271   Dnr: KS.2021.0001 

 

Valärende – ny representant för Polisen Finspång i 
trafiksäkerhetskommittén 

Beskrivning av ärendet 

Polisen Finspång har meddelat byte av deras representant i 

trafiksäkerhetskommittén. Bytet sker med anledning av att nuvarande 

representant Magnus Håkansson har fått nya arbetsuppgifter. Ny representant för 

Polisen Finspång är områdespolis Rickard Fahlén. 

 

Polisen Finspång är en av de organisationer som kommunstyrelsen har fördelat 

plaster till i trafiksäkerhetskommittén. Övriga organisationer och utsedda 

representanter i kommittén är: 

• En annan trafikskola – Anna Rosenqvist 

• Björks Buss – Mirja Wenner 

• MHF – Harald Johansson 

• Kommunövergripande skolråd – Mathias Ahlqvist 

• Transportenheten – Lars Johansson 

Enligt fastställt Reglemente för kommunstyrelsens beredningar och rådgivande 

organ består kommittén av tre ledamöter som utses av kommunstyrelsen och 

högst sju ledamöter från verksamma organisationer inom trafiksäkerhetsområdet. 

Organisationerna anmäler intresse att ingå i rådet och platserna fördelas sedan av 

kommunstyrelsen. Paraplyorganisationer ges alltid företräde till en plats i rådet. 

De organisationer som erhåller representation i rådet avgör själva vem som 

företräder dem i rådet. Kommunstyrelsen utser ordförande och kommittén utser 

vice ordförande. 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att områdespolis Rickard Fahlén fastställs till ny representant efter 

Magnus Håkansson för Polisen Finspång i trafiksäkerhetskommittén 

- - - - - 
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2021-§ 272   Dnr: KS.2021.0886 

 

Uppdrag till kommunstyrelsens uppföljningsgrupper - 
internkontroll 

Beskrivning av ärendet 

Inför varje nytt verksamhetsår ska kommunstyrelsen upprätta en 

internkontrollplan för den verksamhet som styrelsen ansvarar för. Som grund för 

internkontrollplanen ligger en riskanalys. Denna innehåller en kartläggning av de 

risker som finns i verksamheten samt en bedömning av vilka risker som är mest 

prioriterat att kontrollera. Som grund för den bedömningen används en risk- och 

väsentlighetsanalys. Utifrån riskanalysen tas kontrollmoment och plan för 

kontrollmomentens genomförande fram. Detta sammantaget utgör den nya 

internkontrollplanen.  

 

Uppdraget består i att göra en riskanalys i verksamheten utifrån verksamhetens 

uppdrag, rutiner och processer. Riskanalysen ska även innehålla en risk och 

väsentlighetsanalys. 

 

Vägledning  

Att göra en riskanalys är ett reflekterande och utredande arbete för att inringa, 

bedöma och hantera risker. Det bygger på fakta och den kunskap vi har och 

möjligheten att använda den. En aktiv omvärldsanalys, kompletterande 

faktainsamling och annan spaning bidrar med bredare kunskap. 

Vad är en risk?  

• Risker som drivs av yttre omständigheter t ex ändrad lagstiftning 

• Risker inom verksamhetens organisation, ledning och kompetens 

• Risker i verksamhetens processer, rutiner och system 

• Risker i att inte följa lagar, regler och riktlinjer 

 

Arbetet bedrivs med stöd från respektive sektor och ska vara klart 20 oktober 

2021. Respektive sektor har i uppdrag att föreslå lämpliga kontrollmoment. 

 

Yrkande 

Ulrika Jeansson (S) yrkar att datumet för när arbetet ska vara klart ändras från 20 

oktober till 8 november. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut och att 

kommunstyrelsen beslutar enligt detta. 
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Kommunstyrelsens beslut 
1. Att kommunstyrelsens uppföljningsgrupper får i uppdrag att göra en 

riskanalys i verksamheten utifrån verksamhetens uppdrag, rutiner och 

processer. Riskanalysen ska även innehålla en risk och 

väsentlighetsanalys. 

 

2. Att datumet för när arbetet ska vara klart ändras från 20 oktober till 8 

november 

 

- - - - - 
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2021-§ 273   Dnr: KS.2021.0890 

 

Kommunstyrelsens sammanträdesdagar och 
sammanträdestider 2022  

Beskrivning av ärendet 

Kommunstyrelsen ska ta beslut om sammanträdesdagar och tider för 

verksamhetsåret 2022. 

  

Ett förslag har tagits fram i samråd med kommunstyrelsens ordförande samt 

ekonomi- och styrningsavdelningen.  

Sammanträdena är planerade med utgångspunkt från det ekonomiska årshjulet 

som utgår från kommunallagen och kommunens ekonomistyrningsregler. Det 

handlar om budget, delårsrapport, årsredovisning och ekonomiska 

uppföljningsrapporter. 

 

Hänsyn har också tagits till skolans lovdagar. 
 

Förslaget är att det kommer att vara 14 kommunstyrelsesammanträden under 

2022, alla förlagda på onsdagar kl. 13.00. 

Föreslagna datum är: 19 januari, 9 februari, 2 mars, 23 mars, 6 april, 4 maj, 18 

maj, 15 juni, 24 augusti, 14 september, 5 oktober, 19 oktober, 16 november och 

7 december. 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att fastställa kommunstyrelsens sammanträdesdagar 2022 till: 19 januari, 

9 februari, 2 mars, 23 mars, 6 april, 4 maj, 18 maj, 15 juni, 24 augusti, 14 

september, 5 oktober, 19 oktober, 16 november och 7 december. 

- - - - - 
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2021-§ 274   Dnr: KS.2021.0891 

 

Kommunfullmäktiges sammanträdesdagar och 
sammanträdestider 2022 

Beskrivning av ärendet 

Kommunfullmäktige ska ta beslut om sammanträdesdagar och tider för 

verksamhetsåret 2022. 

  

Ett förslag har tagits fram i samråd med kommunstyrelsens ordförande, 

kommunfullmäktiges ordförande samt ekonomi- och styrningsavdelningen.  

Sammanträdena är planerade med utgångspunkt från det ekonomiska årshjulet 

som utgår från kommunallagen och kommunens ekonomistyrningsregler. Det 

handlar om budget, delårsrapport, årsredovisning och ekonomiska 

uppföljningsrapporter. 

 

Hänsyn har också tagits till skolans lovdagar. 
 

2022 är ett valår, därför är det inlagt ett extra kommunfullmäktige den 12 

oktober då ett nytt presidium ska utses. 

Förslaget är att det kommer att vara 11 kommunfullmäktigesammanträden 

(inklusive det extra mötet i oktober) under 2022, alla förlagda på onsdagar kl. 

16.00. 

Föreslagna datum är: 26 januari, 16 februari, 30 mars, 27 april, 25 maj, 22 juni, 

21 september, 12 oktober, 26 oktober, 23 november och 14 december. 

Datumen med kursiv text anger det nyvalda fullmäktiges sammanträdestider. 

 

Yrkanden 

Ulrika Jeansson (S) yrkar att sammanträdet den 25 maj startar klockan 13.00 

istället för 16.00, då det är dag före helgdag. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut och att 

kommunstyrelsen beslutar enligt detta. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

1. Att fastställa kommunfullmäktiges sammanträdesdagar 2022 till: 26 

januari, 16 februari, 30 mars, 27 april, 25 maj, 22 juni, 21 september,  

12 oktober, 26 oktober, 23 november och 14 december 

2. Att tiden den 25 maj ändras från klockan 16.00 till 13.00 

- - - - - 
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2021-§ 275   Dnr: KS.2020.1030 

 

Delårsuppföljning av prioriterade uppdrag 2021 

Beskrivning av ärendet 

Förvaltningen har gjort en delårsuppföljning av de prioriterade uppdragen som 

fastställdes 2020-11-25. (Dnr: KS.2020.1030-3). Uppdragen är sammanställda 

och sorterade efter de områden som utgjorde indelningen i beslutet.  

  

Informationen är hämtade från uppföljningen på övergripande nivå i kommunens 

verksamhetssystem Stratsys.  Förvaltningen rapporterar löpande på dessa 

uppdrag. Under varje uppdrag framgår vilken del av förvaltningen och 

vilken/vilka handläggare som handlagt de olika uppdragen. Här framgår också 

den procentuella progressionen av det prioriterade uppdraget.  

 

Förvaltningens förslag till beslut nästa möte 

1. Att godkänna uppföljningen av de prioriterade uppdragen 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att anteckna informationen till protokollet 

 

2. Att ärendet tas upp för beslut vid kommunstyrelsens nästkommande 

sammanträde  

 

- - - - - 
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2021-§ 276   Dnr: KS.2017.0370 

 

Revidering av arbetsmarknadsstrategi 

Beskrivning av ärendet 

Lärandeberedningen fick på kommunfullmäktige 2017-04-26 i uppdrag att 

revidera arbetsmarknadsstrategin särskilt i syfte att öka ungdomars 

anställningsbarhet. Uppdraget har förlängts vid två tillfällen. 

Förslaget på arbetsmarknadsstrategi följer Finspångs kommuns vision och 

målsättningar. För att ge en bakgrund av arbetsmarknaden beskrivs Finspång 

som en del av regionen, den nationella arbetsmarknadspolitiken samt ett stycke 

kring coronapandemin, då den kan ha viss påverkan på arbetsmarknadsstrategin. 

Strategin beskriver ett nuläge för Finspångs kommun med underlag från statistik.  

De övergripande strategier som ingår i arbetsmarknadsstrategin är samverkan 

internt och externt, enklare vägar till jobb samt främjande av företagande. Utöver 

befintlig samverkan finns det ett behov av att skapa ett kompetensforum, för att 

ha en tät samverkan mellan kommunen, näringslivet och andra relevanta aktörer. 

En del i att minska arbetslösheten är att skapa enklare vägar till jobb för personer 

som står utanför arbetsmarknaden. Finspångs kommun ska även verka 

långsiktigt för att fler personer startar företag genom att underlätta för 

företagande och nyetablering av företag samt främja socialt företagande. 

Det finns grupper som har särskilt svårt att komma in i arbetslivet, oavsett 

konjunktur. Därför finns det i arbetsmarknadsstrategin strategier riktade mot 

särskilda grupper såsom ungdomar, nyanlända och personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Juridiska och ekonomiska konsekvenser 

Bedömningen är att ingen del av strategierna ger juridiska konsekvenser. Nedan 

omnämns de strategier där förvaltningen bedömt att de kan ge ekonomiska 

konsekvenser. 

Samverkan internt och externt. Vi ser inga direkta ekonomiska konsekvenser 

av förslaget. Dock skulle en högt satt ambitionsnivå i efterföljande handlingsplan 

kunna ge ökade kostnader. 

Enklare vägar till jobb. Bedömningen är att förslaget kommer att ge ökade 

kostnader, i alla fall initialt, beroende på ambitionsnivå och modell för 

genomförande. Det skulle rimligtvis innebära en utökning av tjänster med målet 

att successivt höja kompetensen hos de personer som anställs. Handledning och 

kompetenshöjande insatser skulle även kunna innebära ökade kostnader. 

Främjande av företagsamhet. Att erbjuda ändamålsenlig mark för etablering 

och utveckling av företag skulle ge ökade kostnader initialt i form av arbete med 
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detaljplan och exploateringskostnader. När marken säljs förväntas den initiala 

kostnaden tas igen. Det innebär dock ökade kostnader för drift. 

Punkten att erbjuda väl utbyggd infrastruktur för pendling skulle ge ökade 

kostnader om det innebär nya vägar, cykelvägar, busshållplatser, parkeringar 

mm., vilket i sin tur även ger ökade driftskostnader. 

En utveckling av nya digitala tjänster ger ökade kostnader initialt. Förväntan är 

att digitaliseringen ger effektiviseringsvinster inom verksamheterna och 

därigenom möjlighet att ta igen den initiala kostnaden på sikt. 

Gällande att främja och öka kommunens kunskap om socialt företagande skulle 

det förmodligen innebära en ökad kostnad initialt, i form av stödjande insatser. 

Ungdomar. Beroende på ambitionsnivå så kan förslagen innebära utökade 

kostnader, till exempel om studie- och yrkesvägledningen skulle förstärkas. 

Nyanlända. Modersmålsstöd för barn i förskolan skulle innebära en utökad 

kostnad. Beroende på ambitionsnivå skulle även andra delar inom området kunna 

innebära ökade kostnader, till exempel om man inför språkpraktik eller 

språkhandledare. Fördjupad studie- och yrkesvägledning till nyanlända flickor 

och pojkar skulle förmodligen innebära utökad kostnad i form av utökad resurs. 

Personer med funktionsnedsättning. Sysselsättning och arbetsinriktat stöd/ha 

tillgång till meningsfull sysselsättning med sikte på arbetsmarknaden skulle 

kunna innebära en kostnadsökning. 

 

Förvaltningens förslag till beslut nästa möte 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige  

 

1. Att anta arbetsmarknadsstrategi enligt lärandeberedningens förslag 

daterat 2021-08-17 

 

2. Att beakta arbetsmarknadsstrategins ekonomiska konsekvenser i 

framtida budgetarbete 

 

3. Att upphäva nuvarande arbetsmarknadsstrategi beslutad av 

kommunfullmäktige 2011-03-30 § 73 

 

4. Att förklara lärandeberedningens uppdrag avslutat 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att anteckna informationen till protokollet 

 

2. Att ärendet tas upp för beslut vid kommunstyrelsens nästkommande 

sammanträde  

 

- - - - - 



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 41 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

2021-§ 277   Dnr: KS.2020.1289 

 

Medborgarförslag - ny högstadieskola 

Beskrivning av ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag till Finspångs kommun, som handlar om 

att bygga en ny högstadieskola. I dialog med förslagsställaren har sektor 

utbildning försäkrat sig om att förslaget är korrekt uppfattat. Sektor utbildning 

har genomfört en översyn av Finspångs skolstruktur (dnr KS.2019.1207), vilket 

svarar mot medborgarförslagets intention. Översynen beskriver en ombyggnad 

av Grosvadsskolan för kapacitet att ta emot ett ökat antal elever samt 20 elever i 

grundsärskolan årskurs 7-9 och ett uppförande av en ny grundskola årskurs f-6 

med tillhörande grundsärskola årskurs 1-6. Därigenom frigörs även utrymme på 

Nyhemsskolan för att ta emot flera elever i grundskolan årskurs 7-9. 

Finspångs utvecklingsmål om 30 000 invånare år 2035 kommer att medföra att 

vi behöver bygga nya skolor och förskolor i kommunen och då kan det även bli 

aktuellt med en ny skola för årskurs 7-9. 

 

Förvaltningens förslag till beslut nästa möte 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige 

1. Att anse medborgarförslaget besvarat 

2. Att meddela förslagsställaren beslutet 
 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att anteckna informationen till protokollet 

 

2. Att ärendet tas upp för beslut vid kommunstyrelsens nästkommande 

sammanträde  

 

- - - - - 
  



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 42 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

2021-§ 278   Dnr: KS.2021.0792 

 

Ansökan om medel för arbete med vision 30/35 – ökad service 
och kommunikation för utbildnings- och 
samhällsbyggnadsområdet 

Ärendebeskrivning 

Finspångs kommuns vision och mål betonar den attraktiva kommunen. Vi har i 

och med Vision 30/35 en ambition att Finspång ska bli en av Sveriges mest 

framgångsrika och spännande platser. Visionen innebär bland annat att 

Finspångs skolor är bäst i regionen, att Finspång präglas av innovation och är en 

attraktiv boendeort för alla medborgare i regionen. 

 

Kommunfullmäktige har beslutat att ställa sig bakom näringslivsrådets 

tillväxtmål och infört dessa i de styrande strategiska dokumenten där Finspång 

ska arbeta för att öka antalet kommuninvånare till 30 000 år 2035. 

 

I den strategiska inriktningen för en attraktiv och levande boendekommun finns 

tio fokusområden som är avgörande för att lyckas. Utveckling sker dagligen för 

att möjliggöra dessa fokusområden. Dock har några av dessa områden behov av 

ytterligare samverkan och stöd för att lyckas möjliggöra den utveckling som 

behövs för att möta framtidens krav och för att höja kommunen service och 

kvalité: 

• Fokus på barn och ungdomar - framtiden skapar vi redan idag 

• Fokus på ett Finspång som kännetecknas av livskvalitet, medskapande 

och ett starkt näringsliv 

• Fokus på trygghet, delaktighet och samarbete 

För att möjliggöra dessa områden ansöker ledningsstaben om medel till en resurs 

i form av kommunikationsstöd för utbildningssektorn och 

samhällsbyggnadssektorn utveckling inom service, bemötande och korrekt 

kommunikation. En resurs som kommer att arbeta i våra webbplattformar, ta 

fram ny information som idag saknas, skapa bra informationsmaterial och 

marknadsföra Finspångs verksamheter inom utbildningssektorn för att öka 

attraktiviteten. Vi gör så otroligt mycket bra inom vår våra verksamheter, det 

behöver vi också kommunicera.  

 

Kommunikationsstödet ska fungera som en operativ länk för att utveckla den 

kommunikation som utbildningssektorn och samhällsbyggnadssektorn är i behov 

av, så att vi på ett effektivt sätt tillsammans synliggör och arbetar mot visionen 

om att bli en av Sveriges mest framgångsrika och spännande platser.  

 



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 43 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

Förväntningarna på korrekt, tillgänglig och enkel kommunikation är idag en 

självklarhet för både befintliga som potentiella medborgare. Här brister vi idag 

då vår information och kommunikation behöver vara proaktiv till 

vårdnadshavare, elever, näringsliv och företag. Korrekt information behöver 

finnas tillgänglig på våra webbplatser och den behöver vara aktuell. 

Kommunikationsresurs kommer därför att stödja utbildningssektorn samt 

samhällsbyggnadssektorn med att utveckla, uppdatera och underhålla deras 

information till våra medborgare.  

 

Kommunikationen till elever och vårdnadshavare behöver bli enklare, det har 

senaste åren visat tydligt i och med pandemin. Det ska vara enkelt att komma i 

kontakt med varandra och hitta korrekt information. Finspång är en attraktiv 

plats att leva och bo i, en plats där vi vill att våra medborgare väljer ortens 

förskolor och skolor, där våra ungdomar utvecklas, stannar kvar och ser en 

framtid i. Det behöver vi kommunicera och möjliggöra. Först då kan vi skapa 

den framtid som vi redan idag skapar för våra barn, ungdomar och 

vårdnadshavare. Resursen kommer därför, tillsammans med utbildningssektorn, 

att arbeta fram proaktiv och korrekt kommunikation, tydliga kontaktvägar och 

processer och digitala tjänster. Vi ska informera genom tydliga kanaler, det ska 

vara enkelt att vara elev och vårdnadshavare i Finspångs skolor, då kan vi 

tillsammans skapa framtidens Finspång. 

 

Kommunikationsresursen kommer även att stödja samhällsbyggnadssektorn 

genom att ta fram trygghetsskapande kommunikation, öka kommunikationen och 

ge bättre service genom korrekt och tillgänglig kommunikation. Delaktighet till 

våra medborgare och företagare behöver förenklas och här har sektorn behov av 

att ta fram information som idag saknas på vår webbplats, det behöver bli 

enklare processer och fler digitala tjänster. Det kommer resursen att arbeta fram 

tillsammans med sektorn. 

 

Projektet för att utveckla kommunens behov beräknas pågå från 1 oktober 2021 

till den siste december 2023. Beräknad kostnad för 2021 är 500 000 kronor, för 

2022 400 000 kronor samt 500 000 kronor för 2023.  

 

Av avsatta medel för arbete med vision 30/35 finns för närvarande 800 000 

kronor för år 2021. Vid beviljade av ovan sökta belopp finns 300 000 kronor 

kvar för 2021.  

 

Av avsatta medel för arbete med vision 30/35 finns för närvarande 400 000 

kronor kvar för år 2022 samt 1 000 000 kronor kvar för 2023. Vid beviljade av 

ovan sökta belopp finns 0 kronor kvar för 2022 samt 500 000 kronor kvar för 

2023. 

 

  



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 44 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

Förvaltningens förslag till beslut nästa möte 

1. Att bevilja ledningsstaben medel till en resurs i form av 

kommunikationsstöd för utbildningssektorn och 

samhällsbyggnadssektorn till utveckling inom service, bemötande och 

korrekt kommunikation i ett projekt från 1 oktober 2021 till den siste 

december 2023. 

2. Att finansiering sker med medel från Arbete med vision 30/35 fördelat 

enligt följande: 

500 000 kronor år 2021,  

400 000 kronor år 2022, 

500 000 kronor år 2023 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att anteckna informationen till protokollet 

 

2. Att ärendet tas upp för beslut vid kommunstyrelsens nästkommande 

sammanträde  

 

- - - - - 

 
  



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 45 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

2021-§ 279   Dnr: KS.2021.0618 

 

Ansökan digitaliseringsmedel - administrationssystem 
Kulturhuset 

Beskrivning av ärendet 
Utvecklingsmedel för digitalisering är avsatta i kommunfullmäktiges beslutade 

årsbudget. Ansökta utvecklingsmedel måste användas under innevarande år. 

Kommunstyrelsen beslutar i varje enskild ansökan om utvecklingsmedel ska 

beviljas.  

 

Sektor utbildning har bytt elevhanteringssystem och arbetar numer i Tieto 

education. Den gamla modulen Procapita som kulturskolan varit ansluten till har 

fasats ut och vi behöver ett nytt system som är kompatibelt med Tieto edu. För 

att möta upp framtidens krav på digitala verktyg har vi med hjälp av Tieto 

beslutat oss för att använda en modul som heter Speedadmin. Den är kompatibel 

med Tieto edu och är speciellt framtagen för musik-/kulturskoleadministration. 

Systemet är användarvänligt och förenklar vår administration vad gäller 

schemaläggning, GDPR-säkerhet, elevfakturering, inventarieregister mm.  

 

Systemet förenklar kommunikationen med våra brukare som med hjälp av en app 

och websida som hela tiden får aktuell information om vår verksamhet. 

Frånvaro, schemaändringar mm kommuniceras med en automatisk mailfunktion 

som sparar tid och ger en säkrare kommunikation. En pedagogisk vinning är att 

Speedadmin innehåller en digital undervisningsfunktion med t ex 

lektionsplanering, undervisningsmaterial och en anpassad del för 

webundervisning med minimal eftersläpning, vilket möjliggör musikaliska 

samspel digitalt.  

 

Vi ansöker om totalt 120 000 kr i investeringsmedel fördelat på: 

• Integration från grundskola    4 000 kr 

• Integration gymnasium    4 000 kr 

• Webmodul för BankID    5 000 kr 

• Webmodul elevregister  59 000 kr 

• Webmodul integration mot navet  15 000 kr 

• Övergång procapita till Speedadmin 24 000 kr 

• Resor, logi och traktamente för utbildning   9 000 kr 

 

Övergången till Speedadmin kommer att göras under höstterminen 2021 och 

utbildning i det nya systemet sker med hjälp av Tieto enator. 

 



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 46 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

Totalt finns avsatt 750 000 kronor i investeringsmedel för digitalisering, för 

närvarande finns 423 000 kronor kvar. Vid beviljande av ovan sökta summa 

(120 000 kronor) återstår 303 000 kronor. 

 

Förvaltningens förslag till beslut nästa möte 

1. Att bevilja ledningsstaben digitaliseringsmedel för ett nytt 

administrationssystem till Kulturhuset under år 2021 

 

2. Att finansieringen sker genom de avsatta utvecklingsmedlen med 

summan 120 000 kronor 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att anteckna informationen till protokollet 

 

2. Att ärendet tas upp för beslut vid kommunstyrelsens nästkommande 

sammanträde  

 

- - - - - 

 
 
 
  



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 47 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

2021-§ 280 
 

Informationsärenden 

Följande ärenden rapporteras till kommunstyrelsen: 

 

a) Ekonomichef Ann-Christin Ahl Vallgren informerar om fördelning 

digitaliseringsmedel 2020-2021 

b) Enhetschef Magnus Pirholt informerar om Bergslagsvägen del av etapp 2 

c) Kommundirektör Johan Malmberg redogör för flera etableringsfrågor 

d) Verksamhetschef Stefan Nemeth informerar om betygsresultat 

e) Kommundirektör Johan Malmberg ger en uppdatering om läget i Finspångs 

kommun med Coronapandemin 

f) Ekonomichef Ann-Christin Ahl Vallgren informerar om ekonomiprognos, 

tertial 2 som kommer upp till beslut nästa sammanträde 

 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att anteckna informationsärendena till protokollet  

 

- - - - - 

   



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 48 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

2021-§ 281 

 

Anmälan av delegationsbeslut 

Beskrivning av ärendet 

Delegationsbeslut är beslut som kommunstyrelsen överlåtit till delegat att 

besluta. Besluten i sig kan alltså inte godkännas eller ändras av 

kommunstyrelsen. De ska dock redovisas. Delegationsbesluten har delgetts 

kommunstyrelsen genom en lista i möteshandlingar till sammanträdet. 

Dessa beslut redovisas för detta möte: 

 

 Ansökan om tilläggsbelopp för barn med omfattande 

behov av särskilt stöd - extraordinära stödåtgärder@NN 

  

 

 Tilläggsbelopp för barn med omfattande behov av 

särskilt stöd@NN 

  

 

 Tilläggsbelopp för barn med omfattande behov av 

särskilt stöd-extra ordinära insatser@NN 

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag läsåret 2021/2022    

 

 Beslut om resebidrag till elev vid Alléskolan läsåret 

2021/2022  

  

 

 Beslut om resebidrag för Movingokort samt 

milersättning för egna resor till närmsta busshållplats 

läsåret 21/22  

  

 

 Beslut om tilläggsbelopp till elev vid Curt Nicolin 

Gymnasiet höstterminen 2021  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag till elev vid Vreta 

Utbildningscentrum läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag till elev vid Vreta 

Utbildningscentrum läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag vid gymnasiestudier 

läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag läsåret 2021/2022    

 



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 49 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

 Beslut om inackorderingsbidrag till elev vid Virginska 

skolan läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag vid gymnasiestudier 

läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag vid gymnasiestudier 

läsåret 2021/2022 

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag vid gymnasiestudier 

läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag vid gymnasiestudier 

läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag vid gymnasiestudier 

läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag vid gymnasiestudier 

läsåret 2021/2022  

  

 

 Beslut att ansöka om statsbidrag från Skolverket för 

papperslösa barns utbildningskostnader HT 2021  

  

 

 Beslut om tilläggsbelopp för elev vid Curt Nicolin 

Gymnasiet höstterminen 2021  

  

 

 Beslut om inackorderingsbidrag till elev vid Vreta 

Utbildningscentrum läsåret 21/22  

  

 

 Beslut om fortsatt tilläggsbelopp till elev vid 

Kungsgårdsgymnasiet höstterminen 2021  

  

 

 Beslut om fortsatt tilläggsbelopp till elev vid 

Kungsgårdsgymnasiet höstterminen 2021  

  

 

 Beslut om mottagande av elev till 

introduktionsprogrammet Individuellt alternativ med 

stöd av synnerliga skäl läsåret 20/21  

  

 

 Flaggning under Pride-veckan    

 

 Delegationsbeslut evenemangsbidrag, Finspångs 

Golfklubb 

  



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 50 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

 

 Ungdomscheck - Ryttarkamraterna Finspång    
 

 Ungdomscheck - Finspång Fotbollsturnering   

 

 Omsättning av lån 116 mnkr 2021-09-15     

 

 Justering av tidigare delegationsbeslut för 

bemanningscentralen 

  

 

 Delegationsbeslut - Finska föreningen    

 

 Ändring av attesträtt inom sektor vård och omsorg    

 

 Ändring av attesträtt inom sektor Vård och omsorg   

 

 Ramjustering mellan sektor SHB och köpande sektorer 

för hyresförändring i kommunhuset  

  

 

 

 

Justeringar inom reinvesterings- och underhållpotten för 

fastigheter  

  

 

 Familjedag med Mamma Mu 19 sep - Kulturhuset     

 

 Etablering av inhängnad för materialupplag i 

Ljusfallshammar 210823-211119-FTV  

  

 

 Politisk sammankomst på Bergslagstorget-

Sverigedemokraterna 4 September  

  

 

 Uppställning av glassvagn vid Stationsområden 31 aug    

 

 Materialupplag utmed Mejerivägen 210830-211231 

Vattenfall  

  

 

 Finspångs Stadslopp 18 september    

 

 Ramjustering löneöversyn 2021 

  

  

 Ändring av attesträtter inom sektor vård och omsorg    

 

 Beslut skolskjuts@NN   

 

 Beslut skolskjuts växelvis boende@NN   



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 51 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

 

 Beslut skolskjuts växelvis boende@NN   

 

 Beslut skolskjuts särskilda skäl@NN   

 

 Beslut att söka statlig ersättning för asylsökande barn i 

grundskolan vårterminen 2021 - Grosvadsskolan  

  

 

 Beslut att söka statlig ersättning för asylsökande barn i 

grundskolan, vårterminen 2021 - Nyhemsskolans 

grundsärskola  

  

 

 Delegationsbeslut chefsförordnanden, kvartal 2, 2021    

 

 Utökat ansvarsområde, Hårstorps hemtjänst     

 

 Organisationsförändring inom sektor social omsorg    

 

 Tillförordnad socialchef    

 

 Delegationsbeslut - Sonstorps IK Ansökan 

arrangemangsbidrag  

  

 

 Attesträtt för Ro G - Tobias Stucki    

 

 Delegationsbeslut på statsbidraget Lärarlyftet HT21    

 

 Attesträtt Bergska Bergska - Elisabeth Rehn    

 

 Yttrande till IVO avseende begäran om yttrande och 

handlingar avseende bemanning nattetid vid 

Storängsgårdens äldreboende  

  

 

 Södra Storängsvägen 52 FT 210913-211230 GT    

 

 Slottsvägen 11 Ramudden (Emil Nilsson 0703-786634) 

210908-210917 TA 

Slottsvägen 11 TA-Plan  

  

 

 Skäggebyvägen 18 FT 210908-210908 GT 

Skäggebyvägen 18 FT 210908-210908 TA  

  

 



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 52 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

 Villavägen 15 Vattenfall (Tjällmo Gräv AB) 210913-

210917 TA  

  

 

 Skäggebyvägen 8 FT 210705-210730 GT 

Skäggebyvägen 8 FT 210705-210730 TA  

  

 

 Norrmalmsvägen 2 FT 210728-211130 GT 

Norrmalmsvägen 2 FT 210728-211130 TA  

  

 

 Sjömansängsvägen 10 FT 210803-210831 GT 

Sjömansängsvägen 10 FT 210803-210831 TA  

  

 

 Fågelsångsvägen 16 och 20 FT 210804-210930 GT 

Fågelsångsvägen 16 och 20 FT 210804-210930 TA  

  

 

 Norrmalmsvägen 3 FT 210816-210820 GT 

Norrmalmsvägen 3 FT 210816-210820 TA  

  

 

 Örebrovägen 411 FT 210823-211119 GT 

Örebrovägen 411 FT 210823-211119 TA q 

  

 

 Skäggebyvägen 27 på två ställen utanför Viberga T.N.S. 

AB (Vånga Entreprenad AB) 210820-210930 GT  

  

 

 Källvägen 9 Finet (Brorssons Entreprenad AB) 210820-

210827 GT  

  

 

 Kapellvägen 53 Finet (Brorssons Entreprenad AB) 

210901-211231 GT  

  

 

 Bergalidsvägen 9 Finet (Brorssons Entreprenad AB) 

210901-211231 GT  

  

 

 Östermalmsvägen 38 Vernum Maskin i Norrköping AB 

(Vattenfall AB) 210906-210919 TA 

Lotorps+Schakt+Östermalmsvägen+Finspång+övergrävn

ing+och+längsgående (1)  

  

 

 Investeringsmedgivande RoH    
 

Kommunstyrelsens beslut  
1. Att anteckna ovanstående redovisning av beslut som fattats med stöd av 

delegation till protokollet 



  

Kommunstyrelsen  

 

Protokoll 53 (53)  

Sammanträdesdatum  

2021-09-22  

 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

 

- - - -  

2021-§ 282 
 

Delgivningar 

Följande dokument delges kommunstyrelsen: 

 

Telia moderniserar nätet i er kommun – Framtidens nät 

2. Finspångs stiftelser månadsrapport 31 juli 

3. Minnesanteckningar GÖP 24 augusti 

4. Ny rapport CKS 

 

Kommunstyrelsens beslut 
1. Att anteckna ovanstående cirkulär och skrivelser till protokollet  

 

- - - - - 

 


